
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

 

Szám: ISU/771-16/2023. 

 

J e g y z ő k ö n y v  
 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének nyílt üléséről. 

 

A Képviselő-testületi ülés helye: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat székhelyén, (3980 

Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos tér 5.) a Városháza Dísztermében. 

 

A Képviselő-testületi ülés ideje: 2023. április 26. napján 8:00 órakor 

 

Jelen vannak: Szamosvölgyi Péter polgármester 

Dankó Dénes alpolgármester 

Csernai Ferencné    

Kracson Norbert 

Lukács Tamás 

Palicz István  

Pasztorniczky István 

Róth József 

Schweitzer Tamás 

Sebes Péter 

Szabó János 

Szőnyi István  

képviselők 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Hörcsik Richárd országgyűlési képviselő, Stumpf 

Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik Sándor jegyző, dr. Fazekas Márk Péter 

aljegyző. Tóthné dr. Galambos Andrea Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kormányhivatal 

Sátoraljaújhelyi Járási Hivatal vezetője, Kuczik Júlia Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 

elnöke, Szebényi Gáborné Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Balogh Ernő Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Kababik Edina Városvédő és Szépítő Egyesület elnöke. 

Bartus István Főépítész, Rácz-Tóth Nikoletta osztályvezető, dr. Madák Tímea osztályvezető, 

Matisz István osztályvezető, Jánosi Attila osztályvezető. Hoffmann Zsolt tű. százados mb. 

tűzoltóparancsnok, Budainé Bodnár Edit a Kossuth Lajos Művelődési Központ 

intézményvezetője. 

 

Tanácskozási joggal jelen voltak: Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik 

Sándor jegyző, Rácz-Tóth Nikoletta osztályvezető, dr. Madák Tímea osztályvezető, Matisz 

István osztályvezető, Jánosi Attila osztályvezető. Hoffmann Zsolt tű. százados mb. 

tűzoltóparancsnok, Budainé Bodnár Edit a Kossuth Lajos Művelődési Központ 

intézményvezetője, Bialkó Tibor tű. ezredes Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség, 

Huszovszki Mária a Trefort Ágoston Szakképző Iskola mb. igazgatója.  

 

Jegyzőkönyvvezető: Obráz Béláné 

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte a képviselő-testület tagjait, a megjelenteket 

és az ülést megnyitotta. Sajnálattal közölte, hogy Dobai Istvánné a napokban elhunyt, aki több 
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alkalommal külsős bizottsági tagként segítette az önkormányzat munkáját. Kérte a képviselő-

testületet és a megjelenteket, hogy egy perces néma felállással adózzanak az elhunyt 

tiszteletére.  

 

Egy perc néma tiszteletadás következett.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: Megállapította, hogy a testület határozatképes, mert 12 

képviselőből 12 képviselő jelen van, továbbá megkérdezte, hogy van-e valakinek egyéb 

javaslata a napirendeket illetően. 

 

Pasztorniczky István képviselő: a 14. napirendi pont levételét javasolta, tekintettel arra, 

hogy az előterjesztésben szereplő közterületek elnevezésére tett javaslatait visszavonja, mert 

időközben a város honlapjára kikerült az utcanévjegyzék.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: tekintettel arra, hogy a közterületek elnevezéséről szóló 

előterjesztés előterjesztője dr. Terdik Sándor jegyző, ezért megkérdezte, hogy kerüljön-e 

levételre a napirendi pont.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: javasolta a napirend levételét.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester elfogadásra javasolta a 14. napirend pont levételét. 

 

S z a v a z á s :  a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadta a 14. napirendi pont levételét. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: kérte a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi 

Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására 

vonatkozó előterjesztés elsőként történő megtárgyalását, a sorrend további változtatása nélkül. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb javaslat nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

javasolta az ülés módosított napirendjének elfogadását. 

 

S z a v a z á s :  a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadta az ülés módosított napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirend előtt: 

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszak legfontosabb eseményeiről és a tett 

intézkedésekről (szóban) 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi Hivatásos 

Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Hoffmann Zsolt tű. százados mb. tűzoltóparancsnok  

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 

szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

3. Előterjesztés a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 



3 

 

4. Előterjesztés a közterületek rendjéről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

5. Előterjesztés a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló önkormányzati 

rendelet megalkotására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

6. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 2022. évi 

tevékenységéről szóló beszámolójának és 2023. évi munkatervének elfogadására 

Előterjesztő: Budainé Bodnár Edit intézményvezető 

7. Előterjesztés az Önkormányzat költségvetésének középtávú tervezéséről szóló 

13/2023. (II.14.) határozat módosítására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

8. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2022. évre vonatkozó éves 

összefoglaló ellenőrzési jelentésének elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

9. Előterjesztés a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló 

elfogadására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

10. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatói feladatainak 

ellátására vonatkozó eseti bizottság létrehozására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

11. Előterjesztés a Sátoraljaújhely Városi Könyvtár magasabb vezetői álláshelyének 

betöltésére vonatkozó eseti bizottság létrehozására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

12. Előterjesztés intézményi átszervezés véleményezésére 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

13. Előterjesztés önkormányzati vagyonhasznosításra  

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

14. Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató 

elfogadására 

Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

15. Egyebek 

 

 

Zárt ülésen:  

 

1. Előterjesztés bírósági ülnökválasztásra 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

2. Előterjesztés a Boda Pál Sport Díj adományozására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

3. Előterjesztés a Nevelői Díj adományozására 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

4. Előterjesztés a Dr. Illés László Közegészségügyi Díj adományozására  
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

 

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszak legfontosabb eseményeiről és a tett 

intézkedésekről (szóban) 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: 2023. március 31-én a Városháza Dísztermében 

emlékkönyv került bemutatásra „Az önkormányzatiság 30 éve Sátoraljaújhelyen” címmel. A 

kötet írója és szerkesztője, Ducsai Attila újságíró mutatta be az elmúlt harminc évet és az 
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önkormányzat képviselőit. Április 1-jén a Szár-hegyi Libegő átadására került sor. Április 3-án 

a „Te szedd” hulladékszedési programmal kapcsolatban egyeztetett az oktatási intézmények 

vezetőivel, majd a Zemplén Televízió Fogadóóra című műsorában vett részt.  Április 12-én 

rendhagyó osztályfőnöki órát tartott a Szent István Katolikus Technikum és Gimnáziumban. 

Április 18-án a Magyar Nemzeti Múzeum Dísztermében az Anyanyelvünkért Emlékérmet 

vehette át az Anyanyelvápolók Országos Szövetsége ajánlása alapján. Április 19-én 

rendhagyó osztályfőnöki órát tartott a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Technikum, Szakképző 

Iskola és Gimnáziumban és a Georgikon Görögkatolikus Mezőgazdasági és Élelmiszeripari 

Szakgimnázium, Szakközépiskola és Kollégiumban. Április 21-én közbiztonsággal és 

köztisztasággal kapcsolatos egyeztetés zajlott az érintettek bevonásával. Április 22-én a 

Mozgáskorlátozottak Egyesületének szervezésében az V. Ügyi-fogyi Alkotó- és 

Szabadidősport napjának résztvevőit köszöntötte. Április 24-én a megyei pénzügyi bizottság 

ülésén vett részt. Április 25-én a Szerencsi SZC Sátoraljaújhelyi Trefort Ágoston Szakképző 

Iskola diákja részére adta át a Polgármester Ösztöndíját. Tájékoztatásként elmondta, hogy az 

Interreg pályázattal kapcsolatban egyeztetésre és megállapodásra került sor Tőketerebes és 

Nagymihály polgármesterével. A Sátoraljaújhelyi Erzsébet Kórház élén az új igazgató 

Bereiné Dr. Jakab Beáta. A derogációs pályázat folyamatban van, egyes részeken elkezdődik 

a helyreállítás is, továbbá elindul a tavaszi kátyúzás a városban. A szúnyogirtással 

kapcsolatban elmondta, hogy biológiai irtással kezd a vállalkozó. Felhívta a figyelmet a 

közelgő hétvégére, a Városi Majális régi-új helyszínen kerül megtartásra, régi nevén a 

Kopaszkán, mely során meg lehet tekinteni a Vár Látogató Központot és felmenni a várhoz is. 

Színes programokkal várja az érdeklődőket a Kossuth Lajos Művelődési Központ.  

 

 

1. Napirendi pont: Előterjesztés a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei 

Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 

Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló 

tájékoztató elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte Bialkó Tibor tű. ezredes urat, valamint 

Hoffmann Zsolt tű. százados mb. tűzoltóparancsnok urat. Megkérdezte, hogy van-e 

kiegészíteni valójuk a napirendi pont kapcsán. 

 

Hoffmann Zsolt tű. százados: tájékoztatásként elmondta, hogy 2022. év II. félévétől Ignéczi 

László került kinevezésre a biztonságtiszti beosztásba. A Széphalmi Önkéntes Tűzoltó 

Egyesület 2019. október 1-i indulása óta 9 esetben, 2022. évben 2 esetben segítette a 

sátoraljaújhelyi tűzoltóság munkáját. Eszközparkjukat pályázat útján folyamatosan fejlesztik, 

valamint tagjaik megfelelő végzettséggel rendelkeznek. Kiemelte, hogy a Sátoraljaújhelyi 

Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2024-ben ünnepli 150. évfordulóját, – amennyiben a város 

vezetése is úgy gondolja – támogatást kérnének nagyobb rendezvény megtartására, akár 

felvonulással, egyéb eseményekkel.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Schweitzer Tamás képviselőt, hogy ismertesse a 

Városüzemeltetési Bizottság döntését. 

  

Schweitzer Tamás képviselő: ismertette a Városüzemeltetési Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek.  
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Róth József képviselő: megkérdezte, hogy miért nincs sátoraljaújhelyi tűzoltó parancsnok, 

valamint tájékoztatást kért azzal kapcsolatban, hogy a telefonos segítséghíváson kívül milyen 

lehetőségek vannak még. 

 

Bialkó Tibor tű. ezredes: a Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság parancsnoka 

mellette ül megbízott parancsnokként. A megyei vezetés hiába ismeri, előírás a próbaidő, 

amely alapján megállapításra kerül, hogy el tudja-e látni feladatát. A tűzvédelmi törvény 

leírja, hogy a tűzesetre vonatkozó közlés történhet akár szóban, e-mail-ben, SMS-ben, akár 

személyesen. A 112 telefonhívást Szombathely és Miskolc fogadja, a diszpécser megállapítja, 

hogy mely területi egységhez, parancsnoksághoz, és állomáshoz tartozik az eset. A hivatalos 

út személyes bejelentés esetén is az, hogy a helyi ügyeletes tisztnek hívnia kell a megyei 

műveleti irányítást, hogy milyen jelzés érkezett hozzájuk. 

 

Palicz István képviselő: a tájékoztatóban olvasható, hogy jelentős számú téves riasztás 

történik. Megkérdezte, hogy mi az oka ezeknek, és szándékosság esetén mi a következmény. 

Megkérdezte, hogy a 1997, 1998-as, régi eszközeik jól karbantarthatóak-e, és tudják-e a 

mindennapokban használni azokat.  

 

Bialkó Tibor tű. ezredes: egyre több intézményben ki van építve a tűzjelző rendszer. 

Általában a konyhákban fordul elő, hogy téves jelzés adódhat gőz miatt, mert meghibásodás 

miatt is jelezhet a rendszer. Többségük lemondható, azonban minden kivonuláskor keresik az 

tűz okát. Szándékosság esetén a Megyei Műveletirányítási Központ minden esetben 

feljelentést tesz, azonban nehéz azonosítani a hívásokat.  

 

Hoffmann Zsolt tű. százados: a gépjárművek lassan 30 évesek, 4x4-es járművek, 

amelyekkel a hegyre is fel tudnak menni. Vannak új járművek is, ezek hátsókerék 

meghajtásúak. Hozzátette, hogy a sok javítás ellenére, a könnyebb kezelhetőség miatt 

szívesebben használják a régebbi gépjárműveket.    

 

Pasztorniczky István képviselő: az ásott és fúrt kutak bejelentésének határideje többször 

módosult, ez a katasztrófavédelmi igazgatóságokra több feladatot ró majd, amely ellen a Mi 

Hazánk Mozgalom aláírást gyűjt. Megkérdezte, hogy hány fúrt kútról érkezett bejelentés a 

beszámoló évében, valamint felkészültek-e a bejelentők év végéig történő rohamára.  

 

Bialkó Tibor tű. ezredes: a kirendeltségre egyetlen bejelentés sem érkezett, tudomása szerint 

a jegyző felé kell bejelenteni. Az hogy milyen leterheltséget fog okozni, kiderül, amikor 

megkapják a feladatot.  

 

Vélemények következtek.  

 

Sebes Péter képviselő: megköszönte a Széphalmi Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnökének és 

tagjainak az aktív munkát, a sátoraljaújhelyi parancsnokság szakmai támogatását, valamint a 

pályázatoknál nyújtott segítséget.  

 

Pasztorniczky István képviselő: kérdésének indoka, hogy felhívja a figyelmet a kutak 

bejelentésére, valamint támogassák tiltakozásukat aláírásukkal. Hozzátette, hogy érint-e 

vízbázis védelmi területet a kút, annak fajtájától függően, hogy ásott, fúrt, vagy rétegvízben, 

vagy talajvízben van, ezekkel kapcsolatban a katasztrófavédelem vagy a jegyző az illetékes, 

továbbá a helyszínek ellenőrzése nemcsak a központ feladata lesz.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: megköszönte a tűzoltó parancsnokság munkáját. Véleménye 

szerint az egyenruhás testületek közül a tűzoltóké a legnagyobb megbecsülés az országban. 
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Amennyiben a feladat a kirendeltségekhez kerül, mint mindig, a személy és technikai 

feltételek adottak lesznek.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: tájékoztatásként elmondta, hogy a magánszemélyeknek a 

jegyzőnél kell bejelenteni a fúrt kutakat, amelyre az év végéig lesz lehetőség. A 

formanyomtatvány megtalálható a város honlapján és a hivatal aulájában. Eddig négy 

bejelentés érkezett e tekintetben.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a város és a térség nevében megköszönte a tűzoltóság 

munkáját, sok sikert, erőt és jó egészséget kívánt továbbiakra. Véleménye szerint méltó 

módon kerül majd megünneplése a tűzoltóság 150. évfordulója.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi 

Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó 

Parancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztatóját. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

61/2023. (IV.26.) határozata  

a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 

2022. évi tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Borsod-Abaúj 

Zemplén Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Encsi Katasztrófavédelmi Kirendeltség 

Sátoraljaújhelyi Hivatásos Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi tevékenységéről szóló 

tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

2. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi 

költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte a bizottságok elnökeit, hogy ismertessék a bizottságok 

döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Schweitzer Tamás képviselő: ismertette a Városüzemeltetési Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 
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Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kracson Norbert képviselő: ismertette az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Kérdések következtek. 

 

Pasztorniczky István képviselő: az önkormányzat kötelező feladatai között szereplő egyéb 

működési célú kiadások a költségvetés 6. számú mellékletében szerepelnek, melyben a temető 

működtetéséhez 10 millió forint az előirányzott összeg, a Városellátó Szervezet kiadásainál a 

temető fenntartáshoz rendelt összeg 8.356.104 forint. Megkérdezte, hogy a kegyeleti 

közszolgáltatási szerződésben foglaltakon kívül milyen munkák költségei tartalmazzák ezeket 

az összegeket, valamint miért nem egyezik a kettő.  

 

Szabó János képviselő: a költségvetést módosítani kell a napelem park létesítés miatt, a 

város költségeinek csökkentése érdekében, ehhez hitelfelvételre van szükség, amelyet be kell 

építeni a költségvetésbe. Korábban már megszavazták a költségvetést.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: Szabó képviselő válaszadását megfelelőnek tartotta. 

 

Vélemények következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: nem szavazta meg a költségvetést. A Zemplén Televízió 

támogatására 60 millió forint, a helyi újságra 4 millió forint, a helyi vállalkozások 

támogatására nulla, továbbá sportszervezetek támogatására 6 millió forint, TAO önrész 

támogatásra 18 millió forint, az egyházaknak 1,5 millió forint jut. Homlokzat felújításra, első 

lakáshoz jutók támogatására, és felsőoktatási támogatásra nincs költség tervezve.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: semmi köze nincs a képviselő úr által elmondottaknak az 

előterjesztéshez. Hozzátette, hogy az önkormányzat részt vesz minden éven a Bursa 

Hungarica programban, amely keretében egyetemi, főiskolai hallgatókat támogat. Az ifjúság 

és a sportolni vágyók támogatását túlnyomó részt nem az önkormányzat adja, hanem TAO 

támogatásból kerül finanszírozásra. Az egyházak támogatását kevesellte képviselő úr, ezért 

megjegyezte, hogy az adakozásra bármikor lehetőség van.   

 

Szőnyi István képviselő 8:41 órakor távozott az ülésről.  
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Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi 

költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 9 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

12/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelete 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023. (II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

A rendelet a jegyzőkönyv 1. mellékletét képezi.  

 

 

3. Napirendi pont: Előterjesztés a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos 

eljárásról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a tavaly megalkotott rendelet újra alkotása vált szükségessé, 

tekintettel arra, hogy a felhatalmazó szakaszt tartalmazó bevezető rész az eddigieknél több 

jogszabály jelenlétét követeli meg, azonban a rendelet megalkotásának legfontosabb szakasza 

az illegálisan, közterületen tárolt gépjárművek elszállíttatásáról rendelkezik. Több bejelentés 

érkezett azzal kapcsolatban, hogy Sátoraljaújhelyen számos olyan gépjármű található 

közterületen, akár forgalomból kivont roncs, akár hanyagság okán elhelyezett, amely az itt 

élők komfortérzetének csökkenése mellett környezetkárosító hatással is bír. Az 

önkormányzatnak lehetősége van a roncs felnyitására, elszállítására, és 6 hónapig annak 

tárolására, majd ezt követően árverés útján történő értékesítésére. Felhívta azok figyelmét, 

akik ilyen járműveket tárolnak közterületen, felszólítást kapnak, amely szerint határidőben el 

kell távolítani a járművet a közterületről, amennyiben az önkormányzatnak kell intézkedni, 

abban az esetben minden költséget a jármű tulajdonosa fog viselni.  

 

Szőnyi István képviselő 8:45 órakor visszaérkezett az ülésre.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter és Schweitzer Tamás képviselőket, hogy 

ismertessék az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság, valamint a Városüzemeltetési Bizottság 

döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Schweitzer Tamás képviselő: ismertette a Városüzemeltetési Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések, vélemények következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: a 26. § 3) bekezdése a tervezet szerint „Közterületen, 

forgalomba helyezett vagy forgalomból kivont gépjármű – közterület-használati engedély 
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nélkül – legfeljebb 10 napig tárolható.” Javasolta, hogy a következőképpen módosuljon: 

„Közterületen, gépjármű – közterület-használati engedély nélkül – legfeljebb 10 napig 

tárolható.” 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta az a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos 

eljárásról szóló önkormányzati rendelet megalkotását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

13/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelete 

a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról 
 

A rendelet a jegyzőkönyv 2. mellékletét képezi.  

 

 

4. Napirendi pont: Előterjesztés a közterületek rendjéről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a rendelet 2006 évben került megalkotásra. A módosítás oka, 

hogy a nyári időszakban a város néhány területén megbotránkoztató viselkedéssel, hiányos 

ruházattal közlekednek az ott élők, amely cselekedettel szemben a rendőrség nem rendelkezik 

eszközzel. A felhatalmazó rendelkezések hiányosságai miatt új rendelet megalkotására kerül 

sor, továbbá az új rendelkezések bevezetésével a társadalom nyugtalanítását célzó 

viselkedések hatékonyabb szankcionálása teremtődik meg. A módosítás másik oka, a 

sétálóutcában a kutyasétáltatás lehetőségének jogszabályi engedélyezés. A koronavírus miatti 

veszélyhelyzet alatt szóban engedélyezett lett a kutyák sétáltatása a sétálóutcában, amely 

beváltotta hozzá fűzött reményeket. A kutyákat tartó lakosság kulturáltan, probléma és piszok 

nélkül használta az elmúlt néhány évben a sétálóutcát, ezért mostantól, már jogszabály sem 

fogja tiltani. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter és Schweitzer Tamás képviselőket, hogy 

ismertessék az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság, valamint a Városüzemeltetési Bizottság 

döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Schweitzer Tamás képviselő: ismertette a Városüzemeltetési Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések, vélemények következtek.  
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Dankó Dénes alpolgármester: bizottsági ülésen nem tudott részt venni, feltételezte, hogy 

bizottsági ülésen is felmerült a 2 § i) ponttal kapcsolatban, hogy nyáron a félmeztelenül futók, 

sportolók megjelenése ne kerüljön szankcionálásra.   

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta az önkormányzati tulajdonban lévő lakások és nem lakás céljára 

szolgáló ingatlanok elidegenítéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

14/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelete 

a közterületek rendjéről 

 

A rendelet a jegyzőkönyv 3. mellékletét képezi.  

 

 

5. Napirendi pont: Előterjesztés a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a rendelet megalkotásának oka a bevezető rész kiegészítése, 

továbbá az előző két rendelet módosítása. Az előbbi rendeletekben taxatív módon felsorolásra 

kerültek azok a cselekmények, amelyek tanúsítása esetén a természetes személyek büntetésre 

számíthatnak. A szankcionálás részletezése a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 

rendeletben került meghatározásra.   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter képviselőt, hogy ismertesse az Ügyrendi 

és Nemzetiségi Bizottság döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések, vélemények következtek.  

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy megoldható-e az, hogy ne a szankcionálás legyen 

az első az önkormányzat részéről.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a közterület-felügyelők elsősorban figyelmeztetnek, másodsorban 

is figyelmeztetnek, ezt követően csak abban az esetben kerül sor büntetés kiszabására, 

amennyiben többszöri figyelmeztetés ellenére sem fejeződik be a jogellenes cselekmény, vagy 

nem kerül megszüntetésre a jogellenes állapot. A tavalyi évben volt kivétel a zöld helyen 

történő parkolás esetében, jelenleg felszólítás küldése van folyamatban a füves közterületek 

karbantartására. A cél az, hogy a lakosság megtartsa a rendet és tisztaságot környezetében.   

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló önkormányzati 

rendelet megalkotását. 
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Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

15/2023. (IV.26.) önkormányzati rendelete 

a közösségi együttélés alapvető szabályairól 

 

A rendelet a jegyzőkönyv 4. mellékletét képezi.  

 

 

6. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 

2022. évi tevékenységéről szóló beszámolójának és 2023. évi munkatervének 

elfogadására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte Budainé Bodnár Edit intézményvezetőt, és 

megkérdezte, hogy van-e kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István képviselőt, hogy ismertesse a Nevelési-

Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 

 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések, vélemények következtek. 

 

Szőnyi István képviselő: a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 25 esetben 

nyújtott be pályázatot, melyből 19 esetben támogatásban részesült, amelyek hozzájárultak a 

programok megtartásához. Köszönetet mondott, és sok sikert kívánt a művelődési központ 

munkatársainak.  

 

Róth József képviselő: megtárgyalásra került az ellenőrzési jelentés, amelyben apróbb hibák 

lettek megjelölve a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központot illetően. 

Megkérdezte, hogy ezeket orvosolták-e, tettek-e intézkedéseket.  

 

Budainé Bodnár Edit intézményvezető: folyamatos a belső ellenőrzés. Elsősorban a 

programok megtartására koncentrálnak, amelyekhez szakemberhiánnyal küzdenek. Felvették 

a belső ellenőrzéssel a kapcsolatot, szakmai és pénzügyi kérdésekben kértek segítséget. A 

feltárt hiányosságok megoldása folyamatos.  

 

Schweitzer Tamás képviselő: a beszámoló elején lévő táblázat a mozival kapcsolatos 2022 

évi adatokat tartalmazza. Januárban aránytalan eltérés látható, a kiadási összeg kiemelkedő a 

többi hónaphoz képest. Megkérdezte, hogy mi ennek az oka.  

 

Budainé Bodnár Edit intézményvezető: számukra is nehezebb a január és a február hónap. 

A statisztika készítésénél figyelembe kell venni az Art Mozi adatait is. A művészfilmek 

esetében kevesebb a néző. Utána fog nézni az adatoknak, és írásban tájékoztatja képviselő 

urat.  

 



12 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 

szakmai színvonalával, szervező képességével, kreativitásával a megyei színvonalat is eléri. 

Sok munkával jár egy színházi előadás, azonban nagy odafigyeléssel végzik a technikai 

feladatokat is. Megköszönte intézményvezető asszonynak és kollégáinak a munkáját, sok 

sikert kívánt a továbbiakra. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 

2022. évi tevékenységéről szóló beszámolóját és 2023. évi munkatervét. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

62/2023. (IV.26.) határozata  

a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámolójának és a 2023. évi munkatervének elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Művelődési Központ 2022. évi tevékenységéről szóló 

beszámolóját és a 2023. évi munkatervét az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

7. Napirendi pont: Előterjesztés az Önkormányzat költségvetésének középtávú 

tervezéséről szóló 13/2023. (II.14.) határozat módosítására 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezéséről szóló 

13/2023. (II.14.) határozat módosítására az energiahatékonyságot javító fejlesztéshez 

kapcsolódó hitel felvétele iránti kormányengedély megszerzésére irányuló kérelem miatt van 

szükség. A módosított költségvetésben is szerepel az energiahatékonyságot fejlesztő hitel 

felvétele, ezért a 2024-2026. időszakra vonatkozó előirányzat módosítása is szükséges. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás képviselőt, hogy ismertesse a Pénzügyi 

Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta az Önkormányzat költségvetésének középtávú 

tervezéséről szóló 13/2023. (II.14.) határozat módosítását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 10 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

63/2023. (IV.26.) határozata  

az Önkormányzat költségvetésének középtávú tervezéséről szóló 13/2023. (II.14.) 

határozat módosításáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az 

energiahatékonyságot javító fejlesztéshez kapcsolódó hitel felvételéhez szükséges 

kormányengedély vonatkozásában az Önkormányzat középtávú tervezéséről szóló 13/2023. 

(II.14.) határozat mellékletét jelen határozat mellékletében foglaltak szerint módosítja.  

 

Felelős: polgármester, jegyző  

Határidő: azonnal 

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 5. mellékletét képezi.  

 

 

8. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2022. évre 

vonatkozó éves összefoglaló ellenőrzési jelentésének elfogadására 
 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás képviselőt, hogy ismertesse a Pénzügyi 

Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2022. évre 

vonatkozó éves összefoglaló ellenőrzési jelentését az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

64/2023. (IV.26.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2022. évre vonatkozó éves összefoglaló ellenőrzési 

jelentésének elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzat 2022. évre vonatkozó éves összefoglaló ellenőrzési jelentését az 

előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

9. Napirendi pont: Előterjesztés a közművelődési megállapodások alapján történő 

beszámoló elfogadására 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István képviselőt, hogy ismertesse a Nevelési-

Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 
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Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a közművelődési megállapodások alapján történő beszámolót.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

65/2023. (IV.26.) határozata  

a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Lavotta János 

Kamarazenekar Alapítvány (székhely: 3980 Sátoraljaújhely, Kazinczy F. u. 20., adószám: 

118448478-1-05) közművelődési megállapodás alapján történő beszámolóját elfogadja.  

 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

66/2023. (IV.26.) határozata  

a közművelődési megállapodások alapján történő beszámoló elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Határtalan 

Örök Értékeinkért Alapítvány (székhely: 3980 Sátoraljaújhely, Thoroczkai u. 4., adószám: 

18028867-1-05) közművelődési megállapodás alapján történő beszámolóját elfogadja. 

 

 

10. Napirendi pont: Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatói 

feladatainak ellátására vonatkozó eseti bizottság létrehozására 
 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Kracson Norbert képviselőt, hogy ismertesse az 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság döntését. 

 

Kracson Norbert képviselő: ismertette az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára azzal a kiegészítéssel, hogy 

az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság elnöke kerüljön felvételre az eseti bizottság 

tagjai közé.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: egyetértett a bizottság javaslatával. 

 

Kérdések, vélemények következtek. 

 

Róth József képviselő: a négy fős tagságot nem tartotta jó ötletnek. Megkérdezte, hogy 

szavazategyenlőség esetén milyen döntés születhet.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: az eseti bizottság nem dönt a pályázatról, csak javaslatot tesz. 

A végső döntést a képviselő-testület hozza meg. Meghallgatja a jelentkezőket, megvizsgálják 
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a pályázati anyagokat, szavazategyenlőség esetén sincs probléma, a képviselő-testület nevezi 

ki az új igazgatót.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatói 

feladatainak ellátására vonatkozó eseti bizottság létrehozását a bizottsági javaslat szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

67/2023. (IV.26.) határozata  

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatói feladatainak ellátására vonatkozó 

eseti bizottság létrehozásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Magas-hegyi 

Turisztikai és Sportközpont igazgatói feladatainak ellátására vonatkozó pályázat elbírálásához 

a közalkalmazottak jogáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény (6) bekezdése alapján eseti 

bizottságot hoz lére az alábbi tagokkal: 

 

- Jánosi Attila Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti osztályvezető, 

- Matisz István Vagyongazdálkodási osztályvezető, 

- Rácz-Tóth Nikoletta Pénzügyi és Adóhatósági osztályvezető, 

- Kracson Norbert az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság elnöke. 

 

 

11. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Hétszínvirág Óvoda Szlovák és 

Német Nemzetiségi Óvoda, Bölcsőde magasabb vezetői megbízatására vonatkozó 

pályázat kiírására 
 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István képviselőt, hogy ismertesse a Nevelési-

Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 

 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések, vélemények következtek. 

 

Szabó János képviselő: célszerűnek tartotta, hogy mindkét eseti bizottság egyforma 

taglétszámmal működjön. 

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy saját magáról fog-e szavazni Szőnyi István 

képviselő úr. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: nem tartotta kizáró oknak. Korábban elmondásra került, 

hogy az eseti bizottság nem dönt, hanem javaslatot tesz a képviselő-testület részére. 
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Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Sátoraljaújhely Városi Könyvtár magasabb vezetői 

álláshelyének betöltésére vonatkozó eseti bizottság létrehozását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

68/2023. (IV.26.) határozata  

a Sátoraljaújhely Városi Könyvtár magasabb vezetői álláshelyének betöltésére 

vonatkozó eseti bizottság létrehozásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

Sátoraljaújhelyi Városi Könyvtár magasabb vezetői álláshelyének betöltésére történő pályázat 

elbírálásához a kulturális intézményben foglalkoztatottak munkaköreiről és foglalkoztatási 

követelményeiről, az intézményvezetői pályázat lefolytatásának rendjéről, valamint egyes 

kulturális tárgyú rendeletek módosításáról szóló 39/2020. (X. 30.) EMMI rendelet 6.§ (1) 

bekezdése alapján háromtagú eseti bizottságot hoz lére az alábbi tagokkal: 

 

- Szőnyi István képviselő, 

- Molekné Kőrösi Beatrix kulturális szakértő, 

- Kurucz Péter munkaközösségi megbízott. 

 

 

12. Napirendi pont: Előterjesztés intézményi átszervezés véleményezésére 
 

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte Huszovszki Mária megbízott igazgató 

asszonyt. Megkérdezte igazgató asszonyt és dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e 

kiegészíteni valójuk a napirendi pont kapcsán. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István képviselőt, hogy ismertesse a Nevelési-

Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését. 

 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések, vélemények következtek. 

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy lesz-e elég tanár a technikum üzemeltetéséhez. 

 

Huszovszki Mária mb. igazgató: ugyanazokat a képzéseket folytatják mint eddig, a 

különbség az, hogy a négy tantárgyas érettségit abban az esetben szervezhetik meg, 

amennyiben az alapfeladat-ellátások között megjelenik a technikumi képzés, mint alapfeladat. 

Az oktatáshoz szükséges pedagóguslétszám rendelkezésre áll.  

 

Pasztorniczky István képviselő: több szállal kötődik az intézményhez, korábban 

mezőgazdasági technikumként volt ismert. Megkérdezte, hogy az átszervezés fogja-e érinteni 

az iskola nevét. 
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Szamosvölgyi Péter polgármester: megjegyezte, hogy a Trefort Ágoston Szakképző Iskola 

átszervezéséről van szó, az előterjesztésben szerepel. Hozzátette, hogy nincs könnyű 

helyzetben az intézmény, mert a legjobban kell készülni a pedagógusoknak arra, hogy 

használható tudást adjanak át a diákoknak. Ehhez a munkához kívánt jó egészséget és 

kitartást.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta az intézményi átszervezés véleményezésére vonatkozó előterjesztést. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

69/2023. (IV.26.) határozata  

intézményi átszervezés véleményezéséről  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (Nkt.) 83. § (4) bekezdésében kapott 

véleményezési jogával élve – mint ingatlan tulajdonos önkormányzat – támogatja a 

Szerencsi SZC Sátoraljaújhelyi Trefort Ágoston Szakképző Iskolában intézményátszervezés 

keretében alaptevékenységet érintő technikumi ágazati és szakirányú oktatás bevezetését a 

2023/2024-es tanévtől kezdődően.   

 

 

13. Napirendi pont: Előterjesztés önkormányzati vagyonhasznosításra 
 

Tekintettel arra, hogy szóbeli kiegészítés nem történt, Szamosvölgyi Péter polgármester 

megkérte Palicz István képviselőt, hogy a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntéseiről tájékoztassa a Képviselő-testületet.  
 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolta az előterjesztést a képviselő-testület számára az alábbiak szerint.  

 

- ne vásárolja meg az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 737/1 és 737/3 

helyrajzi számú, természetben a Sátoraljaújhely, Köztársaság utca 55. szám alatti 2208 

m2 alapterületű „lakóház, udvar” megnevezésű továbbá 2100 m2 alapterületű 

„beépítetlen terület” megnevezésű ingatlanokat. 

- ne idegenítse el az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 2803/A/5 helyrajzi 

számú, természetben a Sátoraljaújhely, Hősök tere 2. fsz. 4. szám alatti 45 m2 

alapterületű 1,5 szobás komfortos komfortfokozatú ingatlant. 

- ne idegenítse el az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 2876/A/11 helyrajzi 

számú, természetben a Sátoraljaújhely, Petőfi Sándor utca 14. I/2. szám alatti 33 m2 

alapterületű 1 szobás komfortos komfortfokozatú ingatlant. 

- jelölje ki elidegenítésre az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 2888/A/10 

helyrajzi számú, természetben a Sátoraljaújhely, Táncsics tér 6. szám alatt található 

nem lakás céljára szolgáló „üzlethelyiség” megnevezésű, 27 m2 alapterületű ingatlant 

6.500.000 forint induló licitáron. 
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- jelölje ki elidegenítésre az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 172 

helyrajzi számú, természetben a Sátoraljaújhely, Barátszer utca 26. szám alatt található 

„lakóház, udvar” megnevezésű, 840 m2 alapterületű ingatlant 3.042.500 forint induló 

licitáron. 

- idegenítse el a 2005 gyártási évű Fiat Panda 1.2 típusú, JPL-418 forgalmi rendszámú 

járművet a Magas-hegyi Turisztikai Sportközpont részére 300.000 forintos áron. 

 

Kérdések, vélemények következtek. 

 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy a 6. pont esetében a Fiat Panda személygépkocsit 

nem liciteljárás keretében kellene-e értékesíteni.  

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az önkormányzat vagyonáról és vagyongazdálkodás szabályairól 

szóló önkormányzati rendeletben is szerepel, hogy ingó vagyon esetében 5 millió forintig nem 

kell liciteljárást lefolytatni.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: az előterjesztés tartalmazza a rendelet erre vonatkozó 

szakaszát, miszerint Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának vagyonáról és a 

vagyongazdálkodás szabályairól szóló 1/2022. (I.27.) rendelet 13.§ (4) bekezdése alapján: 

,,Önkormányzati vagyon elidegenítése, tulajdonjog átruházása csak pályáztatás, 

versenyeztetés útján lehetséges, kivéve az öt millió forint egyedi bekerülési értékhatár alatti 

ingó vagyont” 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta az önkormányzati vagyonhasznosítás 1-5. pontjait a 

Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság által javasoltak szerint.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

70/2023. (IV.26.) határozata  

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy nem vásárolja 

meg az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 737/1 és 737/3 helyrajzi számú, 

természetben a Sátoraljaújhely, Köztársaság utca 55. szám alatti 2208 m2 alapterületű 

„lakóház, udvar” megnevezésű továbbá 2100 m2 alapterületű „beépítetlen terület” 

megnevezésű ingatlanokat. 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

71/2023. (IV.26.) határozata  

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy nem idegeníti el 

az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 2803/A/5 helyrajzi számú, természetben a 

Sátoraljaújhely, Hősök tere 2. fsz. 4. szám alatti 45 m2 alapterületű 1,5 szobás komfortos 

komfortfokozatú ingatlant. 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

72/2023. (IV.26.) határozata  

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy nem idegeníti el 

az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 2876/A/11 helyrajzi számú, természetben a 

Sátoraljaújhely, Petőfi Sándor utca 14. I/2. szám alatti 33 m2 alapterületű 1 szobás komfortos 

komfortfokozatú ingatlant. 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

73/2023. (IV.26.) határozata  

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az ingatlan 

nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 2888/A/10 helyrajzi számú, természetben a 

Sátoraljaújhely, Táncsics tér 6. szám alatt található nem lakás céljára szolgáló „üzlethelyiség” 

megnevezésű, 27 m2 alapterületű ingatlant elidegenítésre meghirdeti. 

 

Induló licitár: 6.500.000,- Ft. 

Kijelölt vevő: a liciteljáráson legmagasabb ajánlatot tevő pályázó 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

74/2023. (IV.26.) határozata  

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az ingatlan 

nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 172 helyrajzi számú, természetben a Sátoraljaújhely, 

Barátszer utca 26. szám alatt található „lakóház, udvar” megnevezésű, 840 m2 alapterületű 

ingatlant elidegenítésre meghirdeti. 

 

Induló licitár: 3.042.500,- Ft. 

Kijelölt vevő: a liciteljáráson legmagasabb ajánlatot tevő pályázó 

 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta az önkormányzati vagyonhasznosítás 6. pontját a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság által javasoltak szerint.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, 

egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

75/2023. (IV.26.) határozata  

önkormányzati vagyonhasznosításról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy elidegeníti 

a2005 gyártási évű Fiat Panda 1.2 típusú, JPL-418 forgalmi rendszámú (Motor típusa: 1242 

cm3 Benzin 44 kw) járművet a Magas-hegyi Turisztikai Sportközpont részére 300.000 

forintos áron. 
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14. Napirendi pont: Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló 

tájékoztató elfogadására  

 

Tekintettel arra, hogy szóbeli kiegészítés, kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi 

Péter polgármester elfogadásra javasolta a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

szóló tájékoztatót. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

76/2023. (IV.26.) határozata  

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadásáról 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint 

elfogadja. 
 

 

15. Napirendi pont: Egyebek  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte a képviselő-testület tagjait, hogy van-e 

javaslatuk, észrevételük vagy véleményük az Egyebek napirendi ponton belül. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a képviselő-testületi ülés előtt kiosztásra került határozat-tervezet 

szerint a II. számú felnőtt háziorvosi körzetre vonatkozó helyettesítési szerződés egyoldalú 

felmondásáról van szó. A II. számú felnőtt háziorvosi körzetet Dr. Molnár Erika Emese 

doktornő jelenleg helyettesítésben látja el, az elmúlt képviselő-estületi ülésen meghozott 

határozat alapján teljes praxisjog megszerzésével történő feladatellátási szerződés kötésére 

kerülne sor. Hozzátette, hogy a helyettesítési szerződés tartalmaz olyan rendelkezést, hogy a 

szerződés az önkormányzat részéről egyoldalúan felmondható a II. számú felnőtt háziorvosi 

körzet 2023. június 30. napja előtti betöltése esetén, ezért kérte a helyettesítési szerződés 

megszüntetését 2023. május 31. napjával.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné képviselőt, hogy ismertesse a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

képviselő-testület számára a sátoraljaújhelyi II. számú, területi ellátási kötelezettséggel 

működő felnőtt háziorvosi alapellátásra vonatkozó helyettesítési szerződés megszüntetését 

2023. május 31. napjával.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a II. számú felnőtt háziorvosi körzetre vonatkozó helyettesítési 

szerződés felmondását. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, –

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

77/2023. (IV.26.) határozata  

a II. számú felnőtt háziorvosi körzetre vonatkozó helyettesítési szerződés felmondásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 2020. 

szeptember 29. napján, a sátoraljaújhelyi II. számú, területi ellátási kötelezettséggel működő 

felnőtt háziorvosi alapellátásra vonatkozó helyettesítési szerződést egyoldalúan felmondja 

2023. május 31. napjával, tekintettel a szerződés 3. számú módosítására, mely szerint a 

szerződés egyoldalúan felmondható, amennyiben a körzet újra betöltésre kerül.  

 

Felhatalmazta a polgármester a szükséges nyilatkozatok megtételére.  

 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte a képviselő-testület tagjait, hogy van-e 

további észrevételük, véleményük az Egyebek napirendi ponton belül.  

 

Róth József képviselő: az előterjesztéseket mindig elolvassa, de a televíziónézők nem biztos, 

hogy látják azokat, ezért kérdez rá dolgokra, hogy elmondásra kerüljön. Tekintettel arra, hogy 

aláírásgyűjtést említett képviselőtársa, bejelentette, hogy ők is tovább folytatják az 

aláírásgyűjtést, mert nem értenek egyet az Erzsébet Kórház új vezetésének kinevezésével.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: az aláírásgyűjtés jó szándékú emberek véleményét 

tartalmazza, de véleménye szerint nem fog célba érni, valamint úgy gondolta, hogy a 

kampányidőszak megkezdése előtt az aláírásgyűjtés nem csak az Erzsébet Kórház új 

vezetőjének kinevezésével kapcsolatos ügyre irányul.  

 

 

Tekintettel arra, hogy további észrevétel, kérdés, javaslat nem hangzott el, Szamosvölgyi 

Péter polgármester a nyílt ülést 9 óra 30 perckor berekesztette, majd a képviselő-testület zárt 

ülésen folytatta munkáját.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 
dr. Terdik Sándor sk. 

jegyző 

Szamosvölgyi Péter sk.  

polgármester 

 

 


